
Protokół nr 63/18 z posiedzenia 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

w dniu 30.05.2018 r. 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie Komisji na podstawie listy obecności oraz stwierdzenia quorum, otworzył 

Przewodniczący Mateusz Bobek. Nieobecny na posiedzeniu radny Andrzej Kościukiewicz oraz 

radny Adam Jakubowski. Spóźnienie: radna Iwona Czyż, radny Krzysztof Szlaski. Lista 

obecności stanowi zał. Nr1 do protokołu. 

 

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

 

Do porządku posiedzenie nie wniesiono uwag. Porządek stanowi zał. Nr 3 do protokołu. 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z dnia  16.05.2018 r. 

4. Sprawozdanie z dotacji udzielonych organizacjom pozarządowym w roku 2017. 

5. Sprawozdanie z działalności merytorycznej i finansowej klubów sportowych za rok 

2017. 

6. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego. 

7. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z dnia  16.05.2018 r. 

 

Protokół został zatwierdzony bez uwag przez Przewodniczącego Komisji. 

  

4. Sprawozdanie z dotacji udzielonych organizacjom pozarządowym w roku 2017. 

 

     W posiedzeniu komisji uczestniczyła Pani Jadwiga Bober insp. ds. Społecznych i Sportu. 

Zgodnie z ustawą o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie corocznie składane jest 

sprawozdanie z udzielonych dotacji. W roku 2017 zostało zawartych 12 umów. Część z nich 

dotyczyła zadań publicznych realizowanych w drodze konkursu otwartego. Z tych środków 

finansujemy m.in. dowóz dzieci niepełnosprawnych do Ośrodka Rehabilitacyjno-Edukacyjno-

Wychowawczego w Ostromicach. Na to zadanie w roku 2017 przekazaliśmy dotację w 

wysokości 70 tys. zł. Świadczone są również usługi opiekuńcze dla osób niepełnosprawnych, 

które poruszają się na wózkach inwalidzkich. Całkowity koszt tego zadania wyniósł 33 318,00 

zł. W ramach ustawy o pożytku publicznym  są realizowane zadania tzw. małe granty do kwoty 

dotacji 10 tys. zł. W roku 2017 zorganizowano m.in. spotkania autorskie, szkolenia. Na małe 

granty wydatkowano środki w wysokości 21 500,00 tys. Środków ogółem na zadania ujęte w 

programie współpracy z organizacjami pozarządowymi w roku 2017 wydatkowano 234 518,00 

zł. Należy pamiętać, że w ten program nie są wliczane kluby sportowe, które finansowane są 

na innej podstawie. Na pytanie radnego Bobka, czy te podmioty muszą funkcjonować na terenie  

gminy, Pani Bober wyjaśniła, że zadania, które są powierzane na zasadach pożytku publicznego 



nie. Są to działania na rzecz społeczności lokalnej. Inaczej sprawa ma się z klubami 

sportowymi. One muszą działać na terenie gminy, jednakże mogą zrzeszać osoby z innych 

gmin. Siedziba musi być w Międzyzdrojach.   

 Radny Bogusław Sutyła zapytał, czy w tym roku były problemy z rozliczeniami w związku 

z otrzymaną dotacją? 

 Pani Bober wyjaśniła, że takich problemów nie było. Generalnie zadania, które zostały 

ujęte w programie współpracy z organizacjami pozarządowymi  w roku 2017 zostały 

zrealizowane. 

 

---------------przyszła radna Iwona Czyż, stan KRGiB – 5 radnych -------------------- 

   

5. Sprawozdanie z działalności merytorycznej i finansowej klubów sportowych za 

rok 2017. 

 

Pani Jadwiga Bober poinformowała, że w roku 2017 roku zawarto 5 umów na wsparcie 

realizacji zadań w postaci dotacji celowej dla klubów: 

- Taneczny Klub Sportowy Jantar, 

- MKS Bushido, 

- KS Fala 

- UKS Chrobry. 

Łączna kwota przekazana w ramach dotacji na realizację zadań publicznych w zakresie kultury 

i sportu to kwota 660 tys. zł. Oprócz tego w roku 2017 zawarto dodatkowe umowy na zakup 

usług pozostałych w zakresie sportu i kultury. Dotyczyły one m.in. organizacji mini mundialu, 

przeprowadzenie mittingu lekkoatletycznego im. W. Komara i T. Ślusarskiego, organizacja 

biegu śniadaniowego, czy na organizację turnieju Gryf Basket Cup 2017.  

 Według radnego Mateusza Bobka powinniśmy zastanowić się nad podzieleniem dotacji 

dla sekcji tenisa ziemnego i lekkiej atletyki. Taki podział radny uzasadnia tym, że więcej 

środków idzie na sekcję tenisa stołowego z uwagi na rozgrywki w ekstraklasie. Lekkoatletyka 

na tym traci bo dostaje mniej środków. My sami powinniśmy zastanowić się, czy stać nas na 

utrzymywanie tenisa stołowego w ekstraklasie. Radna Klucha popiera wypowiedź Pana Bobka. 

Tak będzie najsprawiedliwiej i żadna sekcja na tym nie powinna stracić.     

 

WNIOSEK:  

Komisje wnoszą, aby w następnym budżecie dokonać podziału środków finansowych w dziale 

926 – wspieranie realizacji zadań w zakresie prowadzenia sekcji tenisa stołowego i lekkiej 

atletyki i wysoko kwalifikowanej sekcji tenisa stołowego w dziale promocja gminy. Za 

przyjęciem wniosku komisja głosowała: 4 głosy za przyjęciem. 

 

Radna Klucha nawiązała do spółki sportowej? Podjęliśmy decyzję o jej utworzeniu i na tym 

temat został zakończony. Zdaniem radnej zagadnienia, które są poruszane m.in. dotacje dla 

poszczególnych sekcji, powinny mieć odzwierciedlenie w regulaminie. 

 

-------------przyszedł radny Krzysztof Szlaski, 6 radnych obecnych na komisji ------------------- 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżet analizowała potencjalne zmiany w uchwale dot. 

określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę, jak również uchwałę 

dot. przyznawania stypendiów sportowych.  



6. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub 

za pośrednictwem radnego. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu analizowała temat ścieżek rowerowych i 

programu ,,Na dwóch kółkach”. Pani Bober wyjaśniła szczegóły tego programu, przebieg 

ścieżek oraz finansowanie.  

 

Przewodniczący komisji przedstawił bieżącą korespondencję: 

1) Komisja zapoznała się z materiałem dot. stojaków na rowery. Według radnej Czyż 

powinnyśmy skupić się na tych tańszych opcjach, ewentualnie na tych, które mają 

miejsce na reklamę, wtedy może by się część kosztów związanych z ich zakupem by 

się zwróciła. Radny Bobek zasugerował, aby zrobić rozeznanie ofertowe pod tym 

kątem, czy nasi przedsiębiorcy byliby zainteresowani reklamą na stojakach 

rowerowych. Zdaniem radnego Sutyły nie będzie zainteresowania tą formą reklamy 

wśród naszym przedsiębiorców.  

2) Pismo Amber Baltic Sp. z o.o. w sprawie dzierżawy plaży. Po omówieniu zagadnienia 

Radni nie wyrazili zgody na przedmiotową dzierżawę.  

3) Pismo z dnia 25.06.2018 .r Komendy Powiatowej Policji w sprawie dofinansowania do 

zakupu pojazdu. Komisja uznała, że sprawa powinna zostać omówiona na odrębnym 

spotkaniu przy udziale Komendanta.  

4) Pismo z dnia 23.05.2018 r. dot. dofinansowania remontu dachu w zabytkowym 

budynku. Radni po zapoznaniu się ze sprawą przychylili się do omówionego wniosku, 

głosując:KRGiB-6 za. 

5) Pismo z dnia 9.05.2018 r. dot. przyznania lokalu mieszkalnego. Komisja uznała, że 

sprawa powinna został przekazana wg właściwości do Komisji Mieszkaniowej. 

6) Pismo z dnia 2.05.2048 w sprawie odciśnięcia dłoni na Alei Gwiazd przez Pawła  

Deląga. Z informacji uzyskanych przez radnego Krzysztofa Szlaskiego wynika, że Pan 

Deląg w tym roku będzie jedną z gwiazd, które zostawią odcisną swoją dłoń na Alei. 

7) Wnioski mieszkańców do studium – zostaną one omówione przy analizowaniu studium. 

 

7. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. 

 

Nie zgłoszono. 

 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący zamknął obrady. Godz. 

12.00. Na tym zakończono sporządzanie protokołu. 

 

Protokółowała : 

Sylwia Jakubowska      Przewodniczący Komisji 

 

                Mateusz Bobek 


